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Interpellation om solceller 

 

Mot en hållbar energiförsörjning 

Bakgrund: 

Uppsala kommuns kommunfullmäktige har en bred samsyn om att det är viktigt att arbeta 
ambitiöst med att ställa om vårt samhälle till att bli mer miljö- och klimatsmart. En 
omställning från fossilberoende till ett nytt beroende av mycket mindre fossilberoende system 
för energiförsörjning. För att denna omställning ska bli framgångsrik har inte minst jag själv 
många gånger propagerarat för system som bygger på att dra nytta av den enorma energi vår 
sol erbjuder. Flera beslut har fattats genom åren för att växla upp önskad energiomställning 
och uppmuntra marknaden och kommunens egna verksamheter att bidra. Återkommande 
träffar jag företagsföreträdare och även enskilda Uppsalabor som vittnar om att den 
byråkratiska processen för att installera solceller inte fungerar acceptabelt. Bland annat stora 
lokala företag som missat möjligheten att utnyttja statliga omställningsstimulanser på grund 
av kommunens bristfälliga ärendehantering. 

 

Jag frågar kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 

- Hur lång har Uppsala kommun kommit med investeringar i solcellslösningar kopplat 
till kommunens egna fastigheter? 

- Hur enkel är idag processen för ett företag som vill installera solceller? 
- Hur enkel är idag processen för enskilda Uppsalabor och bostadsrättsorganisationer 

som vill installera solceller? 
- På vilket sätt arbetar kommunen med att förbättra dessa ärendehanteringsprocesser så 

att Uppsalas företag och enskilda invånare enkelt och snabbt kan bidra ännu mer till 
vårt önskade miljö- och klimatförbättringsarbete? 
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